

10. maj 2012

Referat

Mødedato og tid 10. maj 2012 19.00

Sted Risdalsvej 59, 8260 Viby J

Mødeleder

Referent Ditte

Emne **Formandsmøde - Tunø Festival**

Dagsorden

1. Velkomst
2. Valg af mødeleder
3. Orientering ved bestyrelsen
4. Status på Økonomi / billetsalg
5. Fokusområder
6. Orientering fra udvalgene
7. Orientering fra associerede/Tunø Færgefart
8. Eventuelt
9. Skurvognsmøder på tværs

Deltagere Bestyrelse og udvalgsformænd

Fraværende

Referat sendes i øvrigt til

- Ad 1.
Velkomst
- Niels Christian bød velkommen.
- Ditte blev valgt som referent.
- Ad 2.
Valg af mødeleder
- Chris blev valgt som mødeleder.
- Ad 3.
Orientering ved bestyrelsen
- Niels Christian oplyste at Ernst Hornslet er trådt ud af bestyrelsen og erstattes af Lotte.
- Der afholdes møde med de erhvervsdrivende samt andre på Tunø.
- Status på emnet Alkohol/sikkerhed.
- Pelle oplyste i forhold til fribilletter – at formændene skal gøre som de plejer og begrunde til hvem, hvad og hvorfor der skal gives fribillet. Punktet tages efterfølgende på Skurvogsmøde.
- Ad 4.
Status på Økonomi / billetsalg
- Det går lidt trægt med billetsalget - indtil nu er der solgt 525 stk.
- Helle oplyste, at hun har udsendt medarbejderlister til alle udvalgsformænd og disse bedes returneret med diverse rettelser senest den 20. maj. Der vil i år blive gjort en indsats for at få medarbejderne til at betale kontingent inden festivalen.
- I forbindelse med udsendelse af Nyhedsbreve er det vigtigt at medarbejderlisterne er mest mulig opdaterede.
- Sambobillet – skal betales på nettet og det skal gøres inden festivalen – desværre havde der indsneget sig en fejl i kontonummeret i sidste mail fra Helle, rettelse udsendes snarest. Registreringsnummeret i kontonummeret er 5072.
- Helle påpegede, at det er Formændene arbejde at samle materialet og sende det retur.
- Ad 5.
Fokusområder
- Alkohol og sikkerhed – der arbejdes på at forbedre forholdene.
- Ad 6.
Orientering fra udvalgene
- Barudvalget** – holdet mangler 5 personer for at være fuldtallig. Den 24. maj tager Rikke til Jelling for at se på et nyt telt - et Heineken-telt som erstatning for Royalteltet.
- Børn** – forarbejdet kører planmæssigt
Sandra spurgte om medarbejdere under 18 år skal betale kontingent – svaret var, at det skal de ikke.
- Brunch** – planlægningen kører stille og roligt, der mangler pt. svar fra 2 medarbejdere.
Bestillingslisten sendes til Jørn.
- Skolemad** – bestillingslister er sendt til Jørn og der er styr på alle formaliteter, herunder kontrakt med skolen.
For at holde lidt styr på økonomien er det nødvendigt at udlevere spisebilletter.

P-mad – forarbejdet kører planmæssigt.

TeePee – udvalget mangler lidt personale, men er fortrøstningsfulde og planlægningsfasen er i fuld gang.

- **Deli-vognen** - holdet er fuldtallig, de har fået sponsoreret nogle jakker til medarbejderne i år.
- **Pølsevogn** - mangler lidt personale.

Camping – forarbejdet med "Projekt tent-house" er i fuld gang og arealet er målt op og tegnet ind til godkendelse hos brandmyndighederne. Der mangler 2 mand (stærke) til at stå for opsættelse af teltene.

Check-in – skal ikke sælge billetter i år, de skal slet ikke have med penge at gøre, hvilket skal formidles ud.

Check-in går i samarbejde med Camping – Lene påpegede skiltning til hhv. festivalarmbånd og camping. De skal sikre, at der ikke opstår "klumper" ved indtjekning, så folk hverken kan komme den ene eller den anden vej. Lene foreslog opstilling af Beachflag udfor Camping/Festivalarmbånd.

Check-point – der mangler et par folk på holdet ellers er alt ok.

EI – Klint er klar til at tage sit formentlig sidste år som formand, næste år er det Søren der klarer formandsposten.

Festivalinfo – selv om der er skåret lidt i personalet i udvalget så mangler der stadig 2 personer – nedskæringen betyder at der kun kommer til at gå en pengepusher rundt på aftenrunderne.

Læge - der er fuld bemanning og styr på alle holdets ting. Lars undersøger om det er muligt at få en ekstra hjertestarter. Politiet har sine radioer med.

Ø-lægens/Dr. Ole's telefonnummer skal stå i formændenes mapper.

Merchandise – der bliver udsendt et link til bestilling af personalebluser. Der forefindes både kvinde- og herremodeller og farven på bluserne er sorte i år. Der bliver i år lavet en softshell-jakke til alle formænd og størrelser til bestilling af jakker skal foregå på samme link.

Indkvartering – kører planmæssigt.

D

D

Musik - Programmet har været klar, der er desværre afbud fra Allan Olsen Trio. Vi mangler et "happy hour" navn lørdag kl. 12.00 – der er heldigvis mange i spil – så der skal nok findes en løsning snarest.

Back stage – planlægningen er i gang og kører som det skal.

Teknik – planlægningen er i fuld gang, desværre mangler Jacob 3 mand til at være bag scenen under festivalen.

Jacob har indsat Niels Rosenfeldt til at tage formandsposten under festivalen og Ole Linå til at pakke ned efter festivalen.

Pladsholdet – holdet mangler et par medarbejdere. Der afholdes udvalgs møde i indeværende uge.

Lars oplyste at pladsholdets samlingssted udvides med en enkelt sektion, således der bliver plads til Check-Point folkene.

Lars oplyste at han på arbejdsweekenden var blevet bekendt med et ønske om at få lagt et gulv i Musikerteltet – det mener han imidlertid ikke er en god idé - han tror det bliver en ren skøjtebane at gå på.

Ønsket er kommet på baggrund af alt det tunge grej som de store orkestre har med – der var imidlertid enighed om, at løse problemet ved at lægge nogle køreplader.

Der skal traditionen tro tages en snak med den nye brandinspektør i Odder.

Pelle spurgte på vegne af Curt, om det er muligt at lave en ordentlig tilgang ved bar 2 for varelevering, hvilket der blev givet accept på.

PR-udvalget – "Den lille blå" er sendt til trykkeren – der er stadig et par uafklarede ting:

- *Programmet* – der er 2 udeståender der skal løses før det er på plads.
- *Formandens velkomst* mangler – den arbejdes der på.
- *Logo fra Slagteren* i Hou

Der er nu ryddet op i alle de forskellige grupper på Facebook, således at der kun er én tilbage.

Vi får i år hele 3 42" storskærme, der kan køre i loop – de skal stå strategiske steder.

Jørn spurgte om vi har en videoforpligtelse overfor Stiften, Kristian oplyste at det har vi, men også at de er til at snakke med.

Jørn oplyste at toiletvognen vil blive dekoreret med diverse foto – det bliver flot og super festligt.

Hjemmesiden holdes kørende – men den største aktivitet foregår på Facebook.

Jørn har fået lavet nogle flotte bannere til dekoration af pladsen, som han præsenterede – bl.a. til Merchandise, TeePee, Pressecenter.

Rettelser til "Den lille blå" – der er kommet nyt i forhold til takster for camping – man skal betale for at opstille en pavillon kr. 60,- og medarbejderbørn, der ligger i eget telt, skal betale 30 kr. pr. overnatning.

Kristian oplyste at der vil blive indrykket annoncer i Århus Onsdag og Stiftstidende, de kører parallelt. + en række andre ugeaviser i oplandet.

Tlf. nr. til Skiltedamen – står på formandslisten.

Renhold – det er næsten et helt nyt hold og der mangler stadig nogle stykker før de er fuldtallig.
Ib lovede at genfremsende sidste års holdsammensætning.

Sanitet – holdet mangler en enkelt mand, der er udvalgs møde 8. juni.

Støtteforeningen – Lars var ikke bekendt med økonomien, men kunne oplyse, at det havde været en god forårsfest. Huslejen for Ridehuset er steget og Brandmyndighederne har krævet at der ikke lukkes så mange gæster ind.

Tonni foreslog – et telt foran indgangen til rygerne og at det trægulv, der var lagt lige indenfor indgangspartiet blev fjernet – højdeforskellen bevirkede at folk snublede i det.

Der blev spurgt om det var muligt at finde en sponsor, der kunne have lyst til at bidrage til huslejen.

Kristian gjorde opmærksom på at Stiften sponsorerer 3 helsiders annoncer ifbm. forårsfesten – han foreslog i stedet, at vi måske skal binde arrangementet bedre sammen og få lidt mere ud af det.

Tele – Da vi ikke længere har mulighed for at få kommunikationsudstyr stillet gratis til rådighed har Karsten været ude at undersøge diverse markedspriser på at leje det.

Prislejet er ca. 10.000 for leje af 40 Walkie-talkie. Hvis vi skal have repeetere på koster det 5.000 ekstra. Bestyrelsen vurderer og vender tilbage.

Der skal foretages en dækningsprøve og kanalerne skal fordeles.

Lars oplyste, at en af medarbejderne på pladsudvalget har købt 10 stk. til kr. 1500 – og de kan række op til laden.

Transport – Pelle skulle hilse fra Curt – det går fint med reservationer til færgen, information på reservationer sendes ud i næste uge. Samarbejdet med JM trykluft fungerer perfekt, de er gode for festivalen.

Pelle efterlyste en kæde på ca. en ½ meter og nogle sorte stribs – begge dele forefindes henholdsvis hos Rikke og Klint.

Sammenspændinger til hegnene – forefindes også og det gjorde de også sidste år, de nåede bare ikke længere end til Hou.

Udviklingsudvalget – Rikke oplyste at planlægningen af aktiviteter om dagen for de 12 – 17 årrige er i gang og så kunne hun godt bruge nogle af dem som flaskedrenge/piger sidst på dagen.

Der indkaldes snarest til møde i udvalget.

Økonomiudvalget - Ib efterlyste en mødeindkaldelse med en dagsorden til dagens møde. Niels Christian undersøger hvorfor Ib var blevet snydt. Mht. økonomien så foregår jobbet under og efter festivalen og ikke så meget før – men efter kikker han på alt med penge. Det var stor Ros til Helle for remindere inden festivalen.

Ad 7.
Associerede og havnen

Henrik skulle hilse fra Vagn og sige at Campingpladsen er klar.
Omø Sundfærgen kommer lørdag aften og der er sat hold til havnen.

Problemer med pladser på sydbroen skulle være løst ved at der er flere pladser i år.

Ad. 8 Eventuelt

Jørn – oplyste i forhold til personale, at han ikke har hørt fra ret mange hold at de manglede folk. Hvis han anviser fra "jobbanken" vil gerne have en tilbagemelding om de kan bruges eller ej, så han kan få listen opdateret.

Rikke – var med på Hjallerup sidste år og vandt opgaven med at arrangere transport i år, så hvis der er nogen der vil med på turen, skal de kontakte Rikke hurtigst muligt – Turen foregår den 2. juni.

Lene – der har været tale om at lave en app. til festivalen – ideen døde pga. manglende dækning på Tunø.

Chris – jakkeprøvning, husk at notere hvilken størrelse i bruger, så i ved det når listerne sendes ud og husk at der både er dame og herre modeller.

Ad 9.
Skurvognsmøder på tværs